



Date: 20<sup>th</sup> November, 2025.

**Subject: Invitation to the 54<sup>th</sup> Eid Al Etihad Celebrations at CPS.**

Objectives:

- To commemorate the founding of the UAE Union in 1971.
- To promote a strong sense of national belonging and loyalty for the UAE.

Dear Parents,

The Crown Private School is delighted to invite you to join our 54<sup>th</sup> *Eid Al Etihad* celebrations on Thursday, the 27<sup>th</sup> of November 2025.

- KG Section: 09:00 AM – 10:30 AM
- Grades 1–12: 11:00 AM – 01:00 PM

Union Day is a time to celebrate the UAE's unity, heritage, and timeless values. We look forward to creating meaningful and memorable experiences for our students and families.

Kindly take note of the following important points:

1. **School timings** for all grades on **Thursday, 27th November 2025** will remain **as usual** on the school campus.
2. **Bus services** will be available for all registered bus students.
3. Celebrations begin at **09:00 AM for KG** and **11:00 AM for Grades 1–12**.
4. Students **do not need to bring their school bags** but may carry snacks and water.
5. Students are encouraged to wear **UAE traditional attire**, unless a teacher has requested a specific costume for the event.
6. The celebration will include **student performances**, Student displays showcasing their hard work will also be featured such as Emirati traditional food stations, a traditional photo booth, henna, face painting, workshops, and various cultural corners organized by our **Student Council** under teacher supervision.
7. Parents may **collect their children after their performances** and enjoy the activities together in the various play areas.
8. **Crown Private School** has applied all necessary **health and safety measures** to ensure the safety and wellbeing of all attendees.
9. Parents who wish to contribute or participate in the celebration are welcome to contact:
  - **Ms. Moshera:** 050 200 5175
  - **Ms. Noor:** 056 526 9362
10. **Friday, 28th November 2025**, will be a **regular school day**, with one hour dedicated to honoring **Commemoration Day** and the **Winter Fest** activities.
11. The **54th UAE Eid Al Etihad holiday** will begin on **Monday, the 1st of December 2025**. Regular school will resume from **Wednesday, 3rd December 2025** till **Friday 5<sup>th</sup> of December 2025** before we close for the **Winter break**.

**We look forward to celebrating this special national milestone with you.**

**“May Allah continue to bless the beloved United Arab Emirates with security and peace.**

Best Regards,  
Dr. Kishor Pillai

Director / Principal





التاريخ: 20 نوفمبر 2025.

الموضوع: عيد الاتحاد الـ 54 لدولة الإمارات العربية المتحدة.

الأهداف:

- الاحتفال بذكرى تأسيس الاتحاد عام 1971.
- تعزيز الشعور بالانتماء والولاء للوطن.

أولياء أمور طلبتنا الأعزاء:

تتقدم أسرة مدرسة كراون الخاصة، بدعوتكم للحضور ومشاركتنا فرحتنا واحتفالاتنا بعيد الاتحاد الـ 54 لدولة الإمارات العربية المتحدة، فإن ذكرى يوم الاتحاد هو احتفال بوحدة دولتنا الحبيبة وبتراثها وقيمها. وذلك يوم الخميس الموافق 27 نوفمبر 2025.

قسم رياض الأطفال: من الساعة 09:00 وحتى الساعة 10:30 صباحًا.

الصفوف من الأول وحتى الثاني عشر: من الساعة 11:00 – 01:00 ظهرًا.

كما نود مشاركة بعض المعلومات الهامة لهذا اليوم:

- سيكون الدوام المدرسي لجميع المراحل الدراسية ليوم الخميس الموافق 27 نوفمبر 2025 كالمعتاد في الحرم المدرسي.
- ستتوفر خدمة الحافلات المدرسية لهذا اليوم كالمعتاد لطلبة الحافلات.
- سيبدأ الحفل في تمام الساعة 09:00 صباحًا لقسم رياض الأطفال والساعة 11:00 صباحًا للصفوف من الأول – الثاني عشر.
- يرجى عدم إحضار حقيبة المدرسة ويمكن للطلبة إحضار حقيبة الطعام.
- يرجى تقيد الطلبة بالزي التراثي والشعبي الإماراتي أو حسب طلب المعلم المسؤول عن الفقرة التي سيشارك فيها الطلبة.
- سيتضمن هذا الاحتفال فقرات خاصة لطلبتنا وأيضًا العديد من الأنشطة مثل: المأكولات الإماراتية الشعبية، استديو زمان، رسم الحناء، الرسم على الوجه والكثير من الأركان والفعاليات الشيقة التي تعبر عن الثقافة الإماراتية المنظمة من قبل مجلس الطلبة وبإشراف معلمي المدرسة.
- يمكن لجميع أولياء الأمور استلام الطلبة بعد انتهاء الفقرات والاستمتاع بالأنشطة المختلفة.
- تم أخذ كافة الاحتياطات لضمان أمن وسلامة جميع الموجودين.
- في حال رغبة ولي الأمر بالمشاركة بفعاليات عيد الاتحاد الـ 54 يرجى التواصل مع منسقة الأنشطة: أ. مشيرة 0502005175 ومشرفة قسم البنات أ. نور 0565269362.
- يوم الجمعة الموافق 28 نوفمبر 2025 هو يوم دراسي كالمعتاد، وسيخلله ساعة واحدة فقط لإحياء ذكرى يوم الشهيد وبعض فعاليات مهرجان الشتاء.
- ستبدأ إجازة عيد الاتحاد الـ 54 يوم الإثنين الموافق 1 ديسمبر 2025، على أن يُستأنف الدوام المدرسي يوم الأربعاء الموافق 3 ديسمبر 2025 إلى يوم الجمعة 5 ديسمبر 2025 حيث ستبدأ إجازة الشتاء يوم الإثنين 8 ديسمبر 2025.

أدام الله الأمن والأمان على دولة الإمارات الحبيبة وكل عام وأنتم بخير.

